



即時報價申請表

Instant Quotation Form

證券帳戶號碼 Securities Account No	客戶名稱 Client Name	
身份證/護照號碼/商業登記證號碼 ID Card No./Passport No./BR No.	生效日期： Effective Date	
<p>請在適當空格內加入“✓”號 Please “✓” the appropriate box</p> <p><input type="checkbox"/> 大陸地區版港股報價行情 Regional editions mainland Hong Kong Quotes</p> <p><input type="checkbox"/> 國際版港股報價行情 International version Hong Kong Quotes</p>		
<p>備注：</p> <ol style="list-style-type: none"> 申請港股報價行情，以半年為一期，中途解約亦以一期計費； 大陸地區版試用價 USD 21.5 / 月，半年後收費為 USD 30 / 月； 國際版試用價 USD 43.5 / 月，半年後收費為 USD 52 / 月； 新申請客戶的試用期為 3 個月； 本公司有權調整試用期限及收費。 <p>Remarks:</p> <ol style="list-style-type: none"> This agreement period is 6 months for Hong Kong Stock price quotation, client can terminate this agreement for any reason but our company will charge 100% of total charge of the remaining months; The Mainland China version testing price is USD21.5 per months, after half year the charge is the USD 30 per months; The International version testing price is USD43.5 per months, after half year the charge is the USD52 per months; The new customer probation period is 3 months; Grand China Securities have authorized to adjust the testing deadline and the charge. 		
<div style="text-align: center;">  客戶簽署(公司蓋章) Client's Signature (With Company Chop) </div>	<div style="text-align: center;">  簽署日期 Sign date (dd 日/mm 月/yyyy 年) </div>	
<p>內部使用 Internal Use Only</p>		
Prepared By	Checked By	Approved By